
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   2/2022  

Datum konání:   6. 4. 2022  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer  

Přítomní:  Bc. Jiří Šebek, Jaromír Hukal, Dominik Urich, Mgr. Miroslav Franěk,  

Svatopluk Malina 

Nepřítomní:  Bc.Martin Ďurica, DiS., Mgr. Klára Hlaváčková, Mgr. Jan Kittler 

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 6.4.2022 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 647. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

➔ Hlavním bodem jednání byly Individuální dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 

2022. Komise projednala celkem 8 žádostí a ve všech případech navrhla schválení dotace. 

 

1. Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout dotaci ve výši 80 000 Kč. 

2. Senior fitnes, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu  

a navrhuje poskytnout částku ve výši 30 000 Kč. 

3. Kickbox klub, z.s. – celoroční provoz 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 175 000 Kč. 

4. BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 100 000 Kč. 

5. Kickbox klub, z.s. – příspěvek na příměstský tábor 

Komise sportu nevyhovuje Žádosti o individuální dotaci. Navrhuje poskytnout částku  

ve výši 0 Kč. 

6. Tělovýchovná jednota Sokol Horní Počernice, spolek  

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 850 000 Kč. 

 
7. SC Xaverov Horní Počernice, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti  

o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout částku ve výši 550 000 Kč. 



8. SK KAMIWAZA KARATE, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti  

o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout částku ve výši 42 000 Kč. 

 

Komise sportu připomněla, že dokument Plán rozvoje sportu, který si nechala MČ Praha 20 vyhotovit 

jasně říká, že sport je v Horních Počernicích podhodnocen. Částka k rozdělení je nedostatečná, a to 

vzhledem k ekonomické situaci na trhu. Spolkům se zvyšují nájmy, provozní náklady, aj. 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.10 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

         Mgr. Jiří Ammer 

                    předseda komise v.r. 


